
Proposition till Dvärgpinscher Klubbens Årsmöte år 2010 

Många av klubbens uppgifter kan bara ändras en gång per år (på årsmötet.) Att medlemmarna är de 
som har beslutsrätt är i många fall väldigt bra, men ibland kan beslutvägarna bli onödigt krångliga. 
Styrelsen anser att klubbens Valphänvisning är ett sådant fall. Vi ser ingen anledning att ändringar 
och eller tillägg til denna lista skulle behöva vara ett årsmötebeslut.  

Vi önskar därför: 

 

Att ansvaret för Valphänvisningen och alla beslut därkring läggs på styrelsenivå. 


